
Zápis ze zasedáńı KR dne 17. 11. 2014

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomni: Ladislav Láska (LL), Jan Muśılek (JM), Petra Pelikánová (PP), Jana Procházková (JP),
Dávid Štrbka (DŠ)
Hosté: Martin Pelikán (MP), Tomáš Pokorný (TP)
Omluveni: –

1 Volba předsedy a mı́stopředsedy

Předseda volebńı komise MP zahajuje zasedáńı volbou předsedy. KR zvolila volebńı komisi ve složeńı
LL, JM a DŠ. Na předsedu kandiduje Petra Pelikánová. Petra Pelikánová źıskává 5 hlas̊u, stává se
předsedkyńı KR a přeb́ırá ř́ızeńı zasedáńı.

PP vyhlašuje volbu mı́stopředsedy. KR zvolila volebńı komisi ve složeńı LL, PP a TP. Kandiduj́ı
Jan Muśılek a Dávid Štrbka. Jan Muśılek źıskal 3 hlasy, Dávid Štrbka 2 hlasy. Jan Muśılek se stává
mı́stopředsedou KR.

2 Schváleńı programu

KR se shodla na následuj́ıćım programu:

1. Rozebráńı funkćı členy KR
2. Podněty pro daľśı zasedáńı
3. Dopravńı spojeńı na Nádraž́ı Holešovice
4. Různé
5. Př́ı̌st́ı zasedáńı

3 Rozebráńı funkćı členy KR

LL a JM seznámili nové členy KR s organizačńı strukturou KaM a představili jednotlivé funkce,
které členové KR zastávaj́ı. Členové KR si rozebrali funkce následuj́ıćım zp̊usobem:

• Ladislav Láska – Kolejńı kuchařka
• Jan Muśılek – Zapisovatel, Kolárny, Web KR, Sport
• Petra Pelikánová – Ubytováńı, Systém zámluv, Kufrárny, Nástěnky, Propagace
• Jana Procházková – Zv́ı̌rata, Nebytové a zájmové prostory
• Dávid Štrbka – Řešeńı konfliktńıch situaćı, Komunikace s DPP a ROPIDem

4 Podněty pro daľśı zasedáńı

1. LL informoval, že někteř́ı nov́ı vrátńı neznaj́ı režim p̊ujčováńı malé klubovny oproti kolejence
za účelem hrańı deskových her a nechtěj́ı tak malou klubovnu p̊ujčovat. Požádáme vedoućı, aby
je v tomto smyslu poučila.
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2. JP se chce zabývat možnost́ı zř́ızeńı posilovny na koleji. LL a JM informovali o tom, jak
prob́ıhaly diskuse o zř́ızeńı posilovny v minulosti a vyjádřili názor, že se na koleji pravděpodobně
nenacháźı žádná mı́stnost, ve které by bylo možné posilovnu zř́ıdit. Přesto bychom rádi požádali
vedoućı koleje o prohĺıdku (nejen) nevyuž́ıvaných prostor, pro př́ıpad že by se přecejen nějaká
mı́stnost objevila.

3. JM navrhuje vyměnit vysavače na budově B, nebot’ jsou oba dva v havarijńım stavu. Podle
potřeby př́ıpadně i na budově A, jej́ıž stav nezná. DŠ se nab́ıźı, že vybere konkrétńı typ vysavače,
který navrhneme vedoućı koleje k zakoupeńı.

4. JP se neĺıb́ı, že ubytovańı muśı kv̊uli přeubytováńı v zář́ı čekat fronty mezi nově nastupuj́ıćımi.
JM a LL konstatuj́ı, že tomu tak neńı, lidé bydĺıćı přes prázdniny se maj́ı přeubytovat v prvńı
polovině zář́ı, nově nastupuj́ıćı přicházej́ı až v druhé polovině. Problém je v tom, že ubytovańı
nechávaj́ı přeubytováńı na posledńı chv́ıli a kv̊uli tomu tvoř́ı fronty. Navrhuj́ı mı́sto prodlužováńı
lh̊uty pro přeubytováńı lépe informovat ubytované a pob́ıdnout je k tomu, aby si zašli formality
vyř́ıdit už dř́ıve. Problém by mohlo pomoct vyřešit i zavedeńı nového ubytovaćıho systému mı́sto
systému Mefisto, které aktuálně řeš́ı ředitelstv́ı KaM.

DŠ a JP nesouhlaśı a navrhuj́ı rozš́ı̌rit interval pro přeubytováńı od 1. 6. do 30. 9. (mı́sto od 1.
9. do 15. 9., což je současný stav), tak aby se lidé mohli přeubytovat a dostat novou kolejenku
rovnou při prodlužováńı smlouvy na daľśı rok. Navrhuj́ı prezentovat tento návrh na nejbližš́ım
zasedáńı Grémia předsed̊u KR. JM nesouhlaśı. KR v tomto bodě nedošla ke shodě a bude se
j́ım dále zabývat v interńı e-mailové konferenci.

5 Dopravńı spojeńı na Nádraž́ı Holešovice

JP navrhuje novou trasu autobusu 112 ze zastávky Trojská do staré Povltavské, podjezdem pod
kolej́ı s novou zastávkou Pelc-Tyrolka a dále okolo areálu MFF, na Most Barikádńık̊u a Nádraž́ı
Holešovice. Návrh vyžaduje jen minimálńı změny dopravńıho značeńı.

KR se návrh zdá dobrý a pověřuje JP aby jej společně s DŠ prezentovala ROPIDu. TP připomı́ná,
že se 13. 12. chystá velká změna v j́ızdńıch řádech a bylo by ideálńı tuto změnu prosadit ještě před
jej́ı realizaćı.

6 Různé

1. DŠ navrhl zř́ıdit plně elektronické zámluvy mı́stnost́ı. JM odpověděl, že u žádost́ı, které schva-
luje pouze KR a ne vedoućı koleje je realizace možná (po doprogramováńı této funkčnosti do
webu KR), je ale třeba také proškolit vrátné kv̊uli elektronickému rozvrhu mı́stnost́ı na webu
KR.

2. DŠ navrhl, aby př́ı̌stě prob́ıhaly volby do KR elektronicky. JM odpověděl, že to v současnosti
neumožňuje volebńı řád, jehož úpravy jsou v pravomoci Rady KaM.

3. LL informuje, že kĺıče od kumbálu divadelńık̊u v mı́stnosti KR má Petr Fǐser.

4. JM připomı́ná potřebu aktualizovat seznam osob s př́ıstupem do mı́stnosti KR na vrátnici A.

5. DŠ navrhuje zř́ıdit funkci pro komunikaci na Facebooku a nab́ıźı se, že se j́ı ujme. LL a JM
souhlaśı s podmı́nkou, že se bude jednat pouze o jednosměrnou komunikaci směrem od KR k
ubytovaným a ne naopak (a tato skutečnost muśı být v každé zprávě jasně vyznačena). Pro
komunikaci opačným směrem mohou ubytovańı využ́ıt e-mail nebo osobńı kontakt s členy KR.
KR souhlaśı a pověřuje DŠ funkćı Zveřejňováńı novinek na Facebooku.
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6. DŠ by rád zř́ıdil WiFi koutek na koleji. LL informuje, že se podobná akce už připravuje na
úrovni ředitelstv́ı KaM. Výhledově se chystá zavedeńı śıtě Eduroam minimálně do společných
prostor nejen naš́ı koleje.

7. LL informoval, že KaM jednala s předchoźı KR o umı́stěńı velkoplošné reklamy na bočńı
stěnu budovy A. Stará KR se rozhodla tento návrh prozat́ım nepodpořit, kv̊uli nedostatku
konkrétńıch informaćı o návrhu. Nová KR bude o velkoplošné reklamě s ředitelstv́ım dále ko-
munikovat, nyńı se čeká na reakci ředitelstv́ı KaM. KR se shodla na tom, že př́ıpadný zisk
plynoućı z reklamy by měl být využit př́ımo v naš́ı koleji, na projekty které zlepš́ı podmı́nky
pro ubytované.

7 Př́ı̌st́ı zasedáńı

Př́ı̌st́ı zasedáńı se uskutečńı v mı́stnosti KR v úterý 25. 11. od 8:00.
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